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Notulen beetuursvergBdering v. v. D. E. T.0. Uriezenveen
oehouden oD 2l r,rraart 4988 in de bestuurskamer.
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de heer C. Bal, daar snze voorzitter, de heer J. Bruins, uegeng
urerkzaamheden niet op de vergadering kan komen.
In z'n openingsuoord heet C. Bat de aanuezigen van harte. uJelkom
en spreekt de hoop uit, dat het een goede vergadering mag uor-
den met constructieve gesprekken.
Daarna geeft hiJ het" uloord aan de secretaris voor het lezen van
de notulen der vorige verga.l ering. Deze uorden op éón r,iijziging
na goedgekeurd. De te houden verloting in het najaar zal n.1.
niet ten goede komen aan de jeugd maar aan de qehele vereni-
qingskas in het algemeen.
Bij Ce lngekomen stukken zijn enkele bevestigingen en uitnodi-
gingen voor te houden tournooien. D. Bosuinkef van het 2e team
is voor 3 r.r.redstri jden geschorst.
Plededelingen van de vcorzitter:
-Janny Drenth heeft gevraagd om vanavond ter vergadering te
moqen komen tegen ong. negen uur; voorzitter heeft haar uiter-
aard dit toegezegd;
-D.8. heeft gesprek gehad met Hans Kobes voor het aantrekken
van een nieur,.re sportmasseur; afqeketst op het f inanclë1e ged.;
-D.8. heeft dinsdag a.s.gesprek met Albert, Stokman;
-D.8. zaI binnenkort gesprek hebben met bestuur supp.ver.i
Het onderuerp contribu/tieverhoging komt ter sprake.
Dit onderurerp is volgens voorzitter jeugdbestuur aldaar bespro-
ken. Verhoging van;f. 1r-- voor a1le l-eden niet aecep+"abe1.
Voor de jeugdleden zou dit een te grote verhogÍng zijn in Pro-
centen bekeken. Seereatris verdedigd zijn standrunt, dat daar
niet het accent op geleqd moet uiorden, uanl het verschil Ín
contributle za7 daardoor a1leen maar qroter uorden, mede gezien
.le ev. verhogingen in de toekomst.
Volgens de secretaris moet de continuïteit van de vereniging
voorop staan, en ue1 speciaal bij de jeugd, uant daar hebben
ziJ uiteraerd ook een groot belang bij.0ok ziJn de facilitei-
ten voor de jeugd in het niet verre verleden behoorlijk
verbeterd; kijk maar naar het aentrekken van enkele trainers,
zoa 1s Hannes Lalopua en f rik ÍYluf der.
R. Schonerrlille stelt voor;F. 2r-- sebioren en -f. 1r-- Voor de
jeugd e1s verhogingr p. m,
Jeugdbestuur zal zich over dit .onderuerp buigen in de eerst-
volgende vergadering
Budgetteringeplaatje komt weer aan de orde.
De donateuËs betalen thans J. 35r- p.j.(men) en voor de dames
is dit Í. 20,- per jaar.
Penn;meester komt met voorstel in het 0osteinde b.v. een actie
le houden vocr het uJerven van donateuts.
fr komt een voorstel ter tafel om de donateursgelden te uerhogg
naar resp. f . 40)-, f . 25r-- en voor bejaarden ;r. 20r- p. j.
B eetuur accoord.
Voorstel van l. Lriebbink om op festiviteiten met patatkraam te
gaan staan, Lilorcjt af geuezen, daar ue ons dan concurend gaan op-
stellen aan cafetariahouders e. d.
Uerslag federatievergadering C. Bal. Is dit keer qehouden bij
A. S. U. te Aadorp.
Uoorzitter J. Bruins uJas verhinderd daar near toe te gean.
Ir kr,lem noqal kritlek van de zi jde van Dos r 37 aan Bns adres
met betrekking tot oprichten jeugdfederatie. Ir kulamen notulen
van de oprichtingsvergadering t,er tafe1. Daaruit bleek dat er
statuten op stapel stonden. 0ver het algeneen uaren de besture
( r,raaronder ook D[ï0 ) niet ingelieht over de stand van zaken
van dit onderuerp.
R. Schoneurille geeft uiteenzetting" llet bliJken geen statuten
te zijn u,aar men het over heeft gehad, doch richtlijnen die
in de maak ziJn.



de meeste besturen zouden uer ziJn inge Iicht rJoor hun jeugrJbe-
sturen. Dit onderuerp komt op de volqende federatievergaderÍng
ueer aan de orde.
De diverse besturen zullen intern gÉan praten met hun jeugdbe-
sturen.
statuten voor jeugd Ín dit verband ken volgens de voorziller
niet. Kritiek van Dos-zi jcle rrrordt ureerlegd.
C. Ueldhoff meldt ook posÍtieve punten dit onderurerp a6ngaabde,
De oefenuedstrijden voor de zomerperiode ziJn al rond.
Jeugdbestuur zal kopie statuten ontvanqen.
De heer Abma houdt vri jdaq a. s. rece:--tie daar hi j 25 jaar
a1s dierenarts in V I veen is qevestigd.
D.B. zal acte de presence qeven.
Cor Ba1 heeft ledenadministratie overgenomen.
Rondbraao:
Secretaris: Cedrag jeugd DtT0 tijdens thuisuedstrijden van ons
eerste elftal - R, Schoneullle heeft van le 0oorzili * er van de
supp. ver. te horen gekregen dat de .ieuqr:i nogal kabaal maef,te
enz. Hij k,",am toen juist terug van een uitue,:lstrijd van n?.
Schoneulil-Ie zaI deze zaal< intern bepraten en kontakt met G.
ïijh:f opnenen.
Jeugdbestuur za! ook mensen leveren voor de a.s. collecte
voor de gehandicapte sporters.'lians i(romnendijk, jan ter Eraak en laan Schipper uor.Jen genoemC.
Uorig jaar zijn de pupillen-deelen EeschilJerd.
llet J. !ruins overlegd dat deze qezanrJstraalt zullen rr.,ord#
Iloelen zijn echter eigendom van Gern Urveen.
C. Ba1 zal hierover kontakt opnemen met J. Bruins.
Jeugdbestuur u.ti1 graag r!eer met best,uur aan taf el. Da tum en
tijd uordt bekeken.
De jeugdleiders en jeugdbestuur zullen kleedkamers tot n op§"t
schoonhouden, daar J. lllebbink nog niet met VUT is.
Na april-,overleqgen.
G. van de fiiet heeFl ballen meegenoïón -l ie niet goed r,-raren.
Van de Riet heeft beloofd nieuue ballen te brengen in verband
met fabrieksfout. Hij heeft ook meegedeeld, 11 at PUIYIA-contract
bijna rond is. Hierover horen u.re ook nader.
Contributie-inning biJ enkele jeugdleden komt ter tafel.
Leo Ekkel moet bij aanmelding nieuuJe jeugdleden ka betalings-
kaart meegeven aldus penn. meester.
R. Schoneuille heeft binnenkort gesprek met Leo Jaspers Faygr
voor bezetting jeugdbestuur.
L. Huizinq: Hoe denkt men over de boetes van de leden.
wloeiliJk in te v-ól-len. lJe denken daar nog pens over na. (
Penn.meester za1 bijeenkomst met budgetterinqscommissie v
binnenkort of te r.rel in de loop van apri t houden.
Nu komt Janny Drent ter vergaderinq. 7ij vraagt direct of de
deur naar de oude bestuurskamer kan open blijven, daar de aldaar
aanurezigen ook kunnen horen r.,at zí 3 het bestuur heef t te zegqen.
7íj verontschuldigd zich dat zíJ haar praatJe op papier heeft
qezet, doch iedereen kan dan ock nezien hetgeen zíJ gezeqd
heeft.
Zíj begint met te zeggen, dat haar man en zii jaren zich hebben
ingezet voor de voetbalver. lltT0' zouel voor de senioren a1s
voor de jeugd. Het is daarom ook een teleurstellíng voor hen dat
steeCs'ueer erVaren ulordt, dat eigen jeugd niet voor het eerste
in aanmerking komt en vaak mensen van buiten rlorden ingepast.
Uiteindelijk komt zij met haar verhaa] bii zoon Arjan' ulaar
het uiteindelijk toch om zal gaan, daar hij is gBpasseerd afs
keeper vocrr het eerste el-fta1. Immers Erik tïu1der en Corné van
het Laar zijn voor langere tijd uitgeschakeld. Arjan heeft ue1
gekeept in de lichtuedstrijd tegen fuliana afgelopen ucensdag.
Steunenberg heeft Arjan gebeld en gezeqd det Arjan er zaterdag
moe§t staan. Na die uredstri jd tegen Juliana heeflt Steun gesprek
gehad met Arjan en hem gevraagd of hij er begrip voo,r zou kunner

hebben dat Hans Aman in het doel van het eerst e zo''tp staan '



tle druk zou voor Arjan te qroot zijd. ArJen is tijdens dat qespre
met Steun akkoord gegaan.
Volgens Janny zau het technisch plan ook niet meer urerken hetuelk
bevest,i.gd zou zijn door R. Schoneuille. Na veel teleurstellende
ervaringen zegt zíj dat Cerrit en zi3 bedanken als 1id van D[ï0.
R. Schoneulj.lle zegt daarop: Cooi s.v.p. de deur niet geheel dicht
Secr. vraagt en krijqt het rLloord en verriedigd het beleid van het
bestuur. Cerrit uas vaak tegenstander van bepaalde zaken, zoals
spelers van buitenef, maar bestuur heeft laatste jaren op dit pun
met veel leden en commissies om tafeL gezeten en uitleq qeqeven
op dit punt. Uiteraard zou het mooi ziJn - aldus EExx secr -
dat ons eerste uit eiqen jeugd zou beetaan. I' aar hefaas staat
men niet te dringen, niet uit de jeugd en niet uit het tuee;ie.
Corné komt eehter uel- uit eiqen gelQéren.
0ok komt de kuestie Arjan - Freek !ecker ter sprake door Janny.
Zij zeqL dat ArJan niet kan sJ"ijmen. De strekking hiervan ic
niet duideliJk. A1s bestuur zijn urij uiteraard teleurqesteld
door dit verhaal-. Janny uordt bedankt voor haar lezing en ver1aa1.
de bestuurskamer.
Aldus Schoneuille heeft Steun bij DiTt kruit verschoten
hi j zo hoo§ moqeli jk eindigen. Doch r,rie rrril dat niet. f
C. Bal. Steun heeft Hans Aman a1 voor Juliana gebej.d,
Steun heeft te impulsief gehandelt door te zeggÉn: Arjan
moet je er staan. Hij is echter van mening dat Arjan er
klaar voor is.
Jan lJebbink; Hetgeen Janny Drent heeft verteld rrLas niet nieuurs.
Géke l'l iltenburg heeft donderdagavond aI in het clubgebouu rond-
bazuint, det de he.l-e f em. Drent zel bedanken.
Volgens Az$aNz&zna!zheeft J. Í\,1 etters heeft Arjan qezegdz 0nder
freek Becker speel ik nooit meer.
Algemene conclusie egtuur: Teci,nieche mensen stellen team op"
Janmmer dat Eerrit en Janny bedanken. 7ij hebben altijd voor
de club klaar gestaan. Ue moeten technisch'plan niet aan clit geval
ophanqen.
UJe hopen dat biJ de komst van Leushuis er iets voor de jeugd za1
veranderen. Doch laten ule niet verqeteb, dat de jeugd zelf ook
moet ui11en. In ons eerste kom je er niet als je xal1en zaterdags
met voetbal bezig bent.
R. Schoneulí11e zaI naar fam Drenth qaan samen J. Bruins.
llierna volgt de sluiting van deze toch enigszins emotional-e verga-
dering.
C. Ba1 bedankt allen voor zijn inzet en uenst al1en urel thuis.
Volgende ver§adering dÍnedaq 5 spril half acht.
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